

## **Protokoll styrelsemöte, Gävle-Dala skidskytteregionförbund (GDSSF).**

**Tid: måndag 5 juni 2023, kl 19:30.**

**Plats: Teams.**

**Medverkande:** Björn Bettner (ordf.), Ingela Johansson (suppl. Lima), Joakim Sköld (valberedn./Mora), Katarina Andersson (Älvdalen), Paula Eriksson (Mora), Hans Nykvist (Ornäs/sekr.), Johan Wanner (juniorläger),

**Frånvarande:** Dennis Andersson (Järbo), Janne Eriksson (Dala-Järna), David Sandegård (Valbo), Hans-Ove "Både" Wikström (Lima). Thomas Andersson (Näs), Calle Hagström (ungdomsläger), Per Carlsson (valberedn./Ornäs), Erik Engstrand (Hedesunda), Tommy Höglund (SSSF/Mora),.

### **1. Mötets öppnande**

Björn Bettner öppnar mötet.

### **2. Val av ordförande, sekreterare**

Till ordförande väljs Björn Bettner och till sekreterare väljs Hans Nykvist.

### **3. Godkännande av dagordning**

Dagordningen godkänns.

### **4. Föregående protokoll, justering**

Godkänt via email. Publicerat på regionens hemsida med notis på Facebook.

### **5. Information från SSSF**

Information om ny juniorlandslagssatsning.

Pågår resonemang om att omarbeta regionsindelning.

Trolig stadgeändring, senare årsmöte för regioner så att det blir mer tid att göra klar ekonomisk redovisning.

### **6. Organisation och struktur**

#### ***Ekonomi***

Underlag för årsmöte tillgängligt på hemsida. Klart för årsmöte.

#### ***Regionsstöd***

Påverkansarbete pågår för fortsatt utveckling, t.ex. m.h.t. läger med fler än tio aktiva.

Ledararvode: Inget att rapportera. Fullt erhållet.

Lägerverksamhet: Inget att rapportera. Fullt erhållet.

Regionala tävlingar: Inget att rapportera. Erhållet för fem genomförda tävlingar (max är sex).

Deltagande nationella tävlingar (sekr. anm: kontrollerat i efterhand): Inget att rapportera. Fullt erhållet.

## *Årsmöte*

Blir på Dala-Järna hotell den 13 juni kl 18:00. Regionförbundet bjuder på middag.

### *Regional konferens*

Arbetsgrupp tillsatt: Björn, Katarina och Hans, från Värmland Anna-Karin Brandt och Ronny Adolfsson. Gruppen träffas på Teams 7 juni. Målet är att ta fram underlag för program och en budget – för Björn att medföra till regionsordförandemöte 12 juni.

Tid satt av SSSF: 14-15 okt (lör-sön). Nationellt program lör kl 13-16. Vi planerar för samling med middag fredag kväll för att kunna starta tidigt lördag och genomföra hela programmet på en dag.

### *Lägerverksamhet (Johan, Calle & Hans)*

Försommarläger Sognefjäll: Har öppnat för och fått in fler anmälningar, därefter fyllt på med skidåkare för att fylla bussplatserna. Fyra minibussar kommer att köra.

Sommarläger Idre: Inbjudan med datum 10-13 aug kommunicerat på Facebook. Öppnat för anmälan på IndTA. Avsbeställningsskydd 400 kr/lgh ska tecknas, åtminstone på två av de tre lgh.

Juniorprojekt: Träff 1 & 2 sammanslagna, genomförs 11 juni med åtta anmälda.

### *Uppvaktning*

Fördelning av uppvaktningsuppdrag att genomföra under sommaren:

- Sara Andersson, Mora - brons JVM-sprint – Paula uppvaktar.
- Stina Nilsson, Lima - brons EM-mixstafett – Både/Ingela uppvaktar.
- Malte Stefansson, Oxberg - brons EM-mixstafett – Katarina uppvaktar.

Katarina tar med priserna till årsmötet.

### *Policydokument*

Rollbeskrivning lägeransvarig och årshjul ska läggas till som appendix i policydokument. Ansv. Hans.

### *Hemsida*

Inget att rapportera.

## **7. Övriga frågor (alla)**

Hans bjuder in Björn till möte med intressegruppen skidskytte Lugnet.

## **8. Mötets avslutande (Björn)**

Mötet avslutas. Nästa styrelsemöte beslutas på årsmötet.